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P r o t o k ó ł    Nr  XXIV/2021 
 

z  Sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim 
z  dnia  28  stycznia  2021  roku 

odbytej w trybie zdalnym  
w  godzinach  od  1200  do  1435  

 
Otwarcia zdalnej XXIV sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim 

dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim – Kazimierz 
Warylak.  

Stwierdził, że na stan ogólny 15 radnych w obradach XXIV sesji 
uczestniczy 14 radnych, co stanowi quorum uprawniające Radę Miejską do 
podejmowania  uchwał. 

Następnie powitał wszystkie osoby uczestniczące w sesji oraz 
przedstawił proponowany porządek obrad. 
 

Porządek obrad zdalnej XXIV Sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim: 
    1. Otwarcie sesji: 

    a/ stwierdzenie quorum 
    b/ przedstawienie porządku obrad 

 

    2. Przyjęcie protokołu z XXIII sesji Rady Miejskiej. 
 

3. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 
4. Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej w Kamieniu 

Krajeńskim w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kamień Krajeński 
na rok 2021.   
     a/ wprowadzenie do tematu – Skarbnik             

                b/ dyskusja 
                c/ podjęcie uchwały Nr XXIV/163/2021   

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy 
Kamień Krajeński do 2030 roku.  

     a/ wprowadzenie do tematu – Inspektor ds. promocji 
                b/ dyskusja 
                c/ podjęcie uchwały Nr XXIV/164/2021   

 
6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego planu 

rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń 
kanalizacyjnych na lata 2021 – 2023.   

       a/ wprowadzenie do tematu – Prezes ZGKiM Sp. z o.o.   

       b/ dyskusja 
                  c/ podjęcie uchwały Nr XXIV/165/2021   
 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu zmiany Regulaminu 
dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy 

Kamień Krajeński oraz przekazania organowi regulacyjnemu do 
zaopiniowania.   

       a/ wprowadzenie do tematu – Prezes ZGKiM Sp. z o.o.   
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                  b/ dyskusja 

         c/ podjęcie uchwały Nr XXIV/166/2021   
 

8. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości 
stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych na terenie 
Gminy Kamień Krajeński na cele niezwiązane z potrzebami 

zarządzania drogami lub potrzebami ruchu. 
     a/ wprowadzenie do tematu – Inspektor ds. dróg             

                b/ dyskusja 

                c/ podjęcie uchwały Nr XXIV/167/2021   
 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdań z działalności 
stałych komisji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim za 2020 rok.  
     a/ wprowadzenie do tematu – Przewodniczący komisji             

                b/ dyskusja 
                c/ podjęcie uchwały Nr XXIV/168/2021   

 
10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy stałych 
komisji Rady Miejskiej na 2021 rok.  

     a/ wprowadzenie do tematu – Przewodniczący komisji             
                b/ dyskusja 
                c/ podjęcie uchwały Nr XXIV/169/2021   

 
11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej 

w Kamieniu Krajeńskim na 2021 rok. 
     a/ wprowadzenie do tematu – Przewodniczący Rady Miejskiej             

                b/ dyskusja 

                c/ podjęcie uchwały Nr XXIV/170/2021   
 

 12. Informacje, komunikaty oraz sprawy bieżące.  

 
 13. Zamknięcie obrad sesji.    

 
Radni jednogłośnie 14 głosami za przedstawionym porządkiem obrad 

(imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji). 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim stwierdził, że 

Rada Miejska na XXIV sesji obradować będzie wg przedstawionego porządku 
obrad.      
 

Ad.2. Przyjęcie protokołu z XXIII sesji Rady Miejskiej. 
 
Radni jednogłośnie 14 głosami za przyjęciem protokołu z XXIII sesji 

Rady Miejskiej. 
 

Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
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Ad.3. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 
Informacja z działalności w okresie międzysesyjnym – w załączeniu do 

protokołu z sesji. 
  

Wobec braku dyskusji przystąpiono do kolejnego punktu obrad. 

 
Ad.4. Wprowadzenia do tematu dokonał Skarbnik Miasta i Gminy 
Kamień Krajeński – Piotr Gustyn. 

 
Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 

odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 
 

Uchwała Nr XXIV/163/2021 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia           
28 stycznia 2021 roku zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej w Kamieniu 
Krajeńskim w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kamień Krajeński na rok 
2021 podjęta została jednogłośnie 14 głosami za.   
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 

 
Ad.5. Wprowadzenia do tematu dokonał Kierownik Referatu RGIiGK – 
Andrzej Mazur.  

 
Radna Natalia Marciniak poinformowała, że podczas ostatniej komisji 

wstrzymała się od głosu, ponieważ nie na wszystkie pytania udzielona 
została odpowiedź. Podkreśliła, że przez wiele lat zajmowała się 
opracowywaniem podobnych strategii. Nie dotyczyły one gminy, ale schemat 

był bardzo podobny. Wskazała na problem poruszany w strategii związany            
z tym, że młodzi ludzie wyjeżdżają z gminy i do niej nie wracają. Podkreśliła, 
że głównym powodem jest brak miejsc pracy, brak przedsięwzięć. Zapytała co 

robione jest w tym kierunku. Nawiązała do wypowiedzi Kierownika Referatu 
RGIiGK, który wspomniał, że gmina jest przyjazna dla inwestorów. 

Podkreśliła również, że w strategii nie znalazła informacji na temat budowy 
żłobka. Poruszyła również temat strefy przemysłowej przy ul. Dworcowej 
wskazując, że jest to mały teren. Nawiązała także do inwestycji dotyczącej 

utworzenia kolejnego cmentarza czy parku z infrastrukturą na ul. 
Dworcowej. Stwierdziła, że nie było informacji czego ta inwestycja miałaby 

dotyczyć. Poprosiła o uzupełnienie. Poinformowała, że będzie przeciwko 
strategii.    
 

Kierownik Referatu RGIiGK Andrzej Mazur podkreślił, że aby mówić o parku 
przemysłowym potrzebne jest około 40-50 hektarów. Podkreślił, że należy 
pracować nad tym, aby zmienić świadomość właścicieli terenów rolnych 

odnośnie zmiany funkcji terenu. Jeżeli chodzi o cmentarz komunalny 
stwierdził, że z punktu widzenia gminy jest wielka potrzeba, aby taki 

cmentarz powstał. Podkreślił, że strategia nie zawiera szczegółowych 
rozwiązań. Są to tylko cele strategiczne, a cele szczegółowe muszą wokół tego 
funkcjonować. Podkreślił, że strategia może ewaluować w zależności od 

zmieniającej się sytuacji społeczno-gospodarczej, sytuacji gminy (w tym 
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również sytuacji demograficznej). Wspomniał, że strategia jest jednym                   

z podstawowych instrumentów zarządzania.  
 

Burmistrz Wojciech Głomski podkreślił, że odnośnie strefy przemysłowej 
chciałby, aby wspólnie udało się znaleźć większy teren. Odnośnie ul. 
Dworowej dodał, że jeżeli chodzi o infrastrukturę to pozostały tam już tylko 

przyłącza. Podkreślił również, że coraz więcej mieszkańców pyta o cmentarz 
komunalny. Stwierdził, że należy wspólnie przeanalizować ten temat.    
 

Radna Natalia Marciniak podkreśliła, że chodziło jej o zapis infrastruktura 
na ul. Dworcowej 1,5 mln zł. Stwierdziła, że jeżeli mówi się, że gmina jest 

przyjazna inwestorom to trzeba coś robić w tym kierunku. Nawiązała do 
rozmów podczas komisji, aby zorientować się w agencji rolnej jakie tereny 
wzdłuż drogi krajowej byłyby dostępne, ponieważ takie waśnie tereny są 

najbardziej atrakcyjne. Poprosiła, aby robić coś w tym kierunku.   
 

Burmistrz Wojciech Głomski wspomniał o terenie inwestycyjno-
mieszkaniowym przy drodze krajowej (przygotowany jest plan 
zagospodarowania przestrzennego). Podkreślił, że trzeba ten temat 

przedyskutować.    
 
Radny Bogdan Januszewski odniósł się do parku przy ul. Dworcowej. 

Stwierdził, że miało to zostać zmienione. Podkreślił, że to zadanie przyjęte 
jest do wykonania. Zapytał czy zostanie to wykreślone czy może                         

w późniejszym czasie zostanie zmienione.   
 
Burmistrz Wojciech Głomski podkreślił, że jeżeli chodzi o park to potrzebne 

są duże środki. Nie będzie to w tej kadencji realizowane. Stwierdził, że na 
dzień dzisiejszy jest to pusty zapis i można go wycofać.   
 

Kierownik Referatu RGIiGK Andrzej Mazur odniósł się do parku czyli działki 
gminnej na rozwidleniu ul. Dworcowej i ul. Sportowej. Podkreślił, że kiedyś 

będzie trzeba ten teren zagospodarować i dobrze gdyby taki zapis został                
w strategii. Strategia nie jest nałożeniem inwestycji do wykonania. Strategia 
dotyczy kierunków, potrzeby zrobienia w tym miejscu czegoś w przyszłości. 

Chodzi o kierunki działania, o to że widzi się potrzebę zagospodarowania tego 
terenu.    

 
Radny Bogdan Januszewski zapytał o dokładną lokalizację terenu. 
 

Kierownik Referatu RGIiGK Andrzej Mazur odpowiedział, że jest to 
niezagospodarowany teren po lewej stronie jadąc w kierunku Dużej 
Cerkwicy.  

 
Radny Sebastian Skaja podkreślił, że najpierw usłyszał, iż w strategii 

znajdują się puste zapisy. Następnie, że nie wszystko trzeba realizować. 
Podkreślił, że ważniejsze jest pójść w stronę mieszkańców niż przeprowadzać 
np. wycinkę na bagnach. Radny nawiązał również do terenów 

przemysłowych, które były kiedyś duże, ale zostały podzielone, sprzedane itd. 
Następnie podkreślił, że zdaje sobie sprawę z tego, że cmentarz jest 
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potrzebny, ale poprosił o robienie czegoś dla młodych ludzi. Zastanawiał się 

czy szukanie cmentarza, kolejnego domu starców czy hospicjum powinno 
być priorytetem dla gminy. Radny nawiązał do ankiet przeprowadzanych 

podczas opracowywania strategii. Podkreślił, że na około 7.000 osób                      
w gminie, ankietę wypełniło 100 osób. Stwierdził, że trzeba iść do ludzi                  
z duchem czasu i takie ankiety udostępniać w internecie, aby jak najwięcej 

osób wzięło udział w badaniach. Podkreślił, że dopiero po tym etapie 
powinna być przygotowywana strategia. Nawiązał również do potrzeby 
budowy żłobka. Stwierdził, że będzie głosował przeciw i że marzy mu się 

mieszkać w gminie, która idzie z duchem czasu, która jest dla ludzi, ma 
Facebook i Instagram. Podkreślił, że jest radnym od 2,5 roku i czeka na 

jakieś działania. Stwierdził, że należy zacząć działać i konsultować się                   
z ludźmi. Podkreślił, że nie może być tak, że najpierw przygotowywana jest 
strategia, a później „na odczepnego” 100 ankiet.      

 
Burmistrz Wojciech Głomski nawiązał do budowy żłobka. Podkreślił, że 

chciałby, aby było to podobnie jak w Sępólnie Krajeńskim. Poprosił                       
o założenie stowarzyszenia. Gmina nie uchylałaby się od pomocy m.in. przy 
dokumentacji. Podkreślił, że najlepiej jest rzucić hasło, a gmina niech 

wszystko robi. Stwierdził, że nie wszystko w życiu jest podawane na tacy. 
Trzeba wziąć się do pracy i współdziałać z gminą. Wówczas można więcej 
zrobić. Nawiązał do przedsiębiorców informując, że na ile jest to możliwe 

udzielane jest wsparcie. Odnośnie ankiet podkreślił również, że było to 
bardzo szeroko rozpropagowane. Każdy miał prawo wziąć udział.  

 
Radny Sebastian Skaja wyraził niezadowolenie z otrzymanej odpowiedzi. 
Stwierdził, że ma nadzieję, iż w końcu ludzie „otworzą oczy”.  

 
Radny Dariusz Foleżyński zgodził się z wypowiedzią radnej Natalii Marciniak 
i radnego Bogdana Januszewskiego odnośnie tego, że jest sporo 

niedociągnięć w planie, ale ma nadzieję, że jest to rzeczywiście żywa materia    
i można ją zmieniać, wykreślać, dokładać. Nawiązał również do ankiet. 

Stwierdził, że sam internet nie wystarcza, aby uzyskać opinię mieszkańców. 
Trzeba wyjść do mieszkańców m.in. za pośrednictwem sołtysa. Stwierdził, że 
zagłosuje na tak bo wierzy, że będą wprowadzone zmiany.       

 
Kierownik Referatu RGIiGK Andrzej Mazur podkreślił, że strategia będzie 

poddawana aktualizacji. Nie wiadomo jakie będą programy i o jakie będzie 
można ubiegać się środki. Stwierdził także, że nie ma jeszcze grup 
tematycznych, na które będzie dofinansowanie.  

 
Radny Jarosław Dobek zastanawiał się nad możliwością corocznego 
przeprowadzania konsultacji społecznych i zestawiania inwestycji                        

z możliwościami budżetowymi. Stwierdził, że strategie to często puste 
wyrażanie swoich intencji, które później nie mają pokrycia w rzeczywistości. 

Podkreślił także, że komunikacja ma bardzo duże znaczenie. Stwierdził, że 
brakuje również głosu dotyczącego potrzeb mieszkańców wsi. Podkreślił, że 
strategia to dokument potrzebny do pozyskania środków. Nie będzie jej 

przeciwny. Stwierdził, że są w niej pewne kwestie do poprawienia i ma 
nadzieję, że na bieżąco będzie wszystko wprowadzane.  
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Burmistrz Wojciech Głomski podkreślił, że możliwości budżetowe określają 

możliwości rozwojowe. Wspólnie zadania inwestycyjne umieszczane są                   
w budżecie. Podkreślił, że strategia to jest ogólny zarys. Natomiast budżet 

jest już konkretny i wspólnie z Wysoką Radą ustalane jest jak będzie się 
rozwijała gmina. Podkreślił, że na ile będzie tylko możliwe będą podejmowane 
działania w celu rozwoju gminy.  

 
Radna Sabina Lubińska stwierdziła, że podchodzi sceptycznie do wypowiedzi 
Pana Burmistrza odnośnie pomocy. Wspomniała o rozpoczętych 4 lata temu 

działaniach dotyczących przejęcia oczyszczalni w Zamartem. Stwierdziła, że 
obiecane było wypracowanie jakiejś strategii i do dnia dzisiejszego nic z tego 

nie wyszło.  
 
Burmistrz Wojciech Głomski podkreślił, że już wyjaśniał tę sprawę. 

Przeprowadzona została inwestycja w Płociczu, która obecnie ogranicza 
inwestycje środowiskowe. Stwierdził również, że nie powiedział, że nie są 

czynione starania w celu pozyskania środków.         
 
Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz 

Warylak odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 
 

Uchwała Nr XXIV/164/2021 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia 
28 stycznia 2021 roku w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Kamień 
Krajeński do 2030 roku podjęta została 8 głosami za, przy 2 głosach przeciw 
(N. Marciniak, S. Skaja) i 3 głosach wstrzymujących się (P. Delekta,                  
S. Lubińska, M. Betin). Brak J. Kucharskiego.    
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 
Ad.6. Wprowadzenia do tematu dokonał Prezes ZGKiM Sp. z o.o. – 

Łukasz Krawczyk.  
 

Radny Jarosław Dobek zapytał czy były podejmowane działania celem 
rozwiązania problemu oczyszczalni w Zamartem. Poprosił Prezesa                      
o przygotowanie analizy możliwości technicznych i kosztów rozwiązania 

problemu przedmiotowej oczyszczalni.  
 

Prezes ZGKiM Sp. z o.o. Łukasz Krawczyk stwierdził, że z posiadanych 
informacji nie wynika, aby były przeprowadzane szczegółowe analizy. Była 
ogólna analiza. Podkreślił, że można by szczegółowo to dopracować, ale 

należałoby ustalić kwestię prawną właściciela gruntu, właściciela urządzeń, 
a potem rozszerzyć do możliwości technologicznych. Stwierdził, że trzeba 
najpierw uregulować kwestie własnościowe.        

 
Radna Sabina Lubińska stwierdziła, że około 2 lata temu zostały 

zabezpieczone w budżecie środki na opracowanie takiej analizy.    
 
Prezes ZGKiM Sp. z o.o. Łukasz Krawczyk podkreślił, że spółka nie 

konstruuje budżetu i sposobu wydatkowania środków.   
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Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz 

Warylak odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 
 

Uchwała Nr XXIV/165/2021 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia           
28 stycznia 2021 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniego planu rozwoju                  
i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 
2021 – 2023 podjęta została 12 głosami za przy 1 głosie wstrzymującym się 
(S. Lubińska). Brak J. Kucharskiego.    
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 

Ad.7. Wprowadzenia do tematu dokonał Prezes ZGKiM Sp. z o.o. – 
Łukasz Krawczyk.  
 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 
odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 
Uchwała Nr XXIV/166/2021 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia           
28 stycznia 2021 roku w sprawie przyjęcia projektu zmiany Regulaminu 
dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Kamień 
Krajeński oraz przekazania organowi regulacyjnemu do zaopiniowania 
podjęta została jednogłośnie 13 głosami za. Brak J. Kucharskiego.    
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 

 
Ad.8. Wprowadzenia do tematu dokonał Burmistrz Kamienia 
Krajeńskiego – Wojciech Głomski.   

 
Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 
odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 
Uchwała Nr XXIV/167/2021 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia           
28 stycznia 2021 roku zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości 
stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych na terenie Gminy 
Kamień Krajeński na cele niezwiązane z potrzebami zarządzania drogami lub 
potrzebami ruchu podjęta została jednogłośnie 13 głosami za. Brak                       
J. Kucharskiego.    
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 

Ad.9. Wprowadzenia do tematu dokonali Przewodniczący 
poszczególnych komisji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim Kazimierz Warylak 
poinformował, że zgodnie z ustaleniami sprawozdania nie będą odczytywane.  

 
Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 
odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie.    
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Uchwała Nr XXIV/168/2021 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia 
28 stycznia 2021 roku w sprawie przyjęcia sprawozdań z działalności stałych 
komisji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim za 2020 rok podjęta została 
12 głosami za, przy 1 głosie przeciw (S. Lubińska). Brak J. Kucharskiego.  
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 

 
Ad.10. Wprowadzenia do tematu dokonali Przewodniczący 
poszczególnych komisji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim. 

 
Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 

odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie.    
 

Uchwała Nr XXIV/169/2021 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia 
28 stycznia 2021 roku w sprawie przyjęcia planów pracy stałych komisji 
Rady Miejskiej na 2021 rok podjęta została jednogłośnie 13 głosami za. Brak 
J. Kucharskiego.  
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 

 
Ad.11. Wprowadzenia do tematu dokonał Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim – Kazimierz Warylak. 

 
Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 
odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie.    
 

Uchwała Nr XXIV/170/2021 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia                    
28 stycznia 2021 roku w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej                  
w Kamieniu Krajeńskim na 2021 rok podjęta została jednogłośnie 13 głosami 
za. Brak J. Kucharskiego.   
  
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 

Ad.12. Informacje, komunikaty oraz sprawy bieżące.  
 

Radny Dariusz Foleżyński odniósł się do planu rozwoju strategii. Stwierdził, 

że mało było informacji publicznej. Podkreślił, że radni również popełnili 
błąd, ponieważ nie działali odpowiednio w tym kierunku. Stwierdził, że nie 
można zrzucać wszystkiego na gminę, ponieważ radni są również od tego. 

Poprosił także o zaproszenie na kolejne komisje Rady Miejskiej Pani Dyrektor 
SPMG Przychodni oraz MGOPS w Kamieniu Krajeńskim.  
 

Radny Bogdan Januszewski zapytał o oświetlenie na osiedlu nad jeziorem 
Mochel. Zapytał również czy odbywają się w przychodni szczepienia.   

 
Burmistrz Wojciech Głomski poinformował o planowanym wykorzystaniu 
obecnych słupów i podłączeniu tradycyjnego oświetlenia. Wszystko zależy od 

kosztów. Rada uzyska odpowiednią informację. Odnośnie szczepień 
poinformował, że odbywają się one w SPMG Przychodni w Kamieniu 

Krajeńskim, a jednostki OSP pomagają w dowożeniu na szczepienia osób 
starszych.   
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Radna Natalia Marciniak odniosła się do wypowiedzi radnego Dariusza 

Foleżyńskiego. Stwierdziła, że jeżeli konsultacje odbywają się w piątki o 10 to 
nie należy spodziewać się tłumów. Podkreśliła, że trzeba wyjść z informacją 

do mieszkańców. Zapytała również czy powołany został zastępca Burmistrza 
w związku z zaleceniami pokontrolnymi RIO.  
 

Burmistrz Wojciech Głomski odpowiedział, że w dniu dzisiejszym powołał 
zastępcę, który w dniu jutrzejszym przedstawiony zostanie załodze Urzędu.  
 

Radny Sebastian Skaja zapytał o tablice dla zarządu mieszkańców 
samorządu Kamienia Krajeńskiego.  

 
Burmistrz Wojciech Głomski odpowiedział, że sprawdzi, a następnie udzieli 
odpowiedzi.  

 
Radny Jarosław Dobek zapytał czy po szczepieniach funkcjonowanie 

przychodni, w tym przyjmowanie pacjentów wróci do normalności. 
Poinformował również o piśmie skierowanym do Pani Dyrektor SPMG 
Przychodni odnośnie systemu przyjmowania pacjentów.  

 
Burmistrz Wojciech Głomski poinformował o rozmowie przeprowadzonej                
z Panią Dyrektor SPMG Przychodni odnośnie funkcjonowania jednostki.   

 
Radny Bogdan Januszewski wyraził zdziwienie związane z powołaniem 

zastępcy Burmistrza Kamienia Krajeńskiego. 
  
Ad.13. Zamknięcie obrad sesji.    
 

K. Warylak – w związku z wyczerpaniem porządku sesji, zamykam obrady              
XXIV sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim. Dziękuję wszystkim za 

obecność. 
 

Na tym obrady XXIV sesji zakończono.   
 

                                                             P r z e w o d n i c z ą c y  

 Protokołowała                                                Rady Miejskiej 

 /-/ Izabela Turzynska 

                                                              /-/  Kazimierz Warylak  


